
10. Meddelelser (2011-157223)
Sundhedsudvalget har inviteret Københavns Kommunes Sundheds- og Omsorgsudvalg til 
rundvisning af et muligt sundhedshus. Rundvisningen vil finde sted i løbet af november måned. 
Der er pt. kontakt til sundhedschefen i kommunen, der vil deltage på vegne af borgmesteren. Den 
konkrete mødedato aftales snarest.

Kulturudvalget har inviteret kulturaktørerne i Valby til at kommentere lokaludvalgets 
kulturstrategi. Det foregår på et møde den 14. november i Valby Kulturhus. På mødet vil deltagerne 
bl.a. komme med forslag til, hvordan strategien kan udmøntes i Valby, f.eks. med konkrete tiltag. 
Lokaludvalget skal senere vedtage, hvordan mødets forslag og kommentarer anvendes i det 
fremadrettede arbejde på kulturområdet.

Kulbanevej: Børne- og Unge Udvalget i Københavns Kommune har godkendt indstilling vedr. 
ansøgning om ekstra midler til Kulbanevej. Beskæftigelses og Integrationsudvalget behandler 
ansøgningen d. 5. december 2011.

Valby Trafikplan: Der vil blive orienteret mundtligt på mødet om status for Valby Trafikplan, som 
lokaludvalget mod forventning endnu ikke har modtaget til høring.

Valby Ungdomsseminar afholdes torsdag d. 10.11.2011 kl 16-21 i Valby Kulturhus.’

Filmen R blev vist ved et arrangement i Folehaven. 75 antal unge fra hele Valby deltog i 
arrangementet. 

Kommunikationsmedarbejder: Sekretariatet har lavet aftale med Kristian Kimer om 
virksomhedspraktik og siden løntilskudsstilling som kommunikationsmedarbejder. 

bilag

Valby Lokaludvalgs beslutning den 08.11.2011

Følgende meddelelser blev fremlagt på mødet: 
Ungdomsseminaret den 10. november blev aflyst. 
Skøjtebanen på Toftegårds Plads planlægges indviet 1. december kl. 16
Lisbeth deltager i følgegruppe omkring rapporten om Valby Idrætspark, sammen med aktørerne og 
kommunen. 
Nedrivelse af Valby Gastårn. Københavns energi har fået tilladelse til at rive Valby Gastårn ned. 
Valby Trafikplan: Er koblet sammen med rapport om kollektiv trafik og er ikke fremlagt til politisk 
beslutning endnu. 
Regeringen ønsker at afholde borgermøder. Det foreslås at afholde et borgermøde i Valby vedr. 
betalingsring. 




